



شركة رمال الدغم للصناعة
Al-dogome Sands Co. For Industry



شركة رمال الدغم للصناعة

AL-Dogome sand co.For Industry

 <https://dogmsand.com.sa/>



ISO 14001:2015



ISO 45001:2018



ISO 9001:2015



About Us

Al-Dagham sand Industrial Company is one of the companies specializing in the processing and production of silica sand and powder. We focus on providing precision industrial products that meet the needs of various sectors with high standards of quality and consistency. In our work, we rely on the continuous development of our production processes, paying close attention to every stage of manufacturing—from the selection of raw materials all the way the final product to ensure the highest possible efficiency. We are also committed to strengthening our presence in the industrial market through a commitment to integrity and precision in execution and by providing reliable solutions that support our partners' success.

من نحن

تعد شركة رمال الدغم للصناعة واحدة من الشركات المتخصصة في مجال معالجة وإنتاج رمل و بودرة السيليكا حيث نركز على تقديم منتجات صناعية دقيقة تلبي احتياجات القطاعات المختلفة بمعايير عالية من الجودة والاستقرار نتمتع في أعمالنا على تطوير مستمر لعمليات الإنتاج، مع الاهتمام بكل مرحلة من مراحل التصنيع بدءاً من اختيار المواد الخام وحتى الوصول إلى المنتج النهائي لضمان أعلى كفاءة ممكنة كما نحرس على تعزيز حضورنا في السوق الصناعي من خلال الالتزام بالمصداقية والدقة في التنفيذ وتقديم حلول موثوقة تدعم نجاح شركائنا



Our message

- 1 The Constant Pursuit of Improvement and Development
- 2 Commitment to production quality at every stage
- 3 Prompt Response to Customer Needs
- 4 The Constant Pursuit of Improvement and Development
- 5 Building partnerships based on trust and respect
- 6 Process Improvement for Optimal Operational Efficiency

رسالتنا

- 1 السعي الدائم للتحسين والتطوير
- 2 الالتزام بجودة الإنتاج في جميع المراحل
- 3 الاستجابة السريعة لاحتياجات العملاء
- 4 السعي الدائم للتحسين والتطوير
- 5 بناء شراكات قائمة على الثقة والاحترام
- 6 تطوير العمليات لأفضل كفاءة تشغيلية



Our vision

We have become a preferred choice in the industrial materials processing sector
We are strengthening our market presence by offering consistently high-quality products through excellence in performance and reliability.

رؤيتنا

نصبح خياراً مفضلاً في قطاع معالجة المواد الصناعية
وتعزيز حضورنا من خلال تقديم منتجات مستقرة الجودة في الأسواق
عبر التميز في الأداء والاعتمادية

Why choose us?

We Earn Our Customers' Trust

We are committed to transparency in our dealings and flexibility in meeting our clients' needs, which strengthens their trust in us and ensures our continued partnership with them.

Practical experience

We rely on a team with in-depth knowledge of the industrial market, which enables us to provide solutions tailored to a wide range of needs.

We rely on modern European production systems

We rely on state of the art production systems that ensure the best possible results in terms of precision and consistent product quality.

لماذا تختارنا

نكسب ثقة عملائنا

نلتزم بالوضوح في التعامل والمرونة في تلبية المتطلبات مما يعزز من ثقة عملائنا واستمرار التعاون معنا

خبرة عملية

نعتمد على فريق عمل يمتلك معرفة عميقة بطبيعة السوق الصناعي مما يمكننا من تقديم حلول مناسبة لمختلف الاحتياجات

نعتمد على أنظمة إنتاج أوروبية حديثة

نعتمد على أنظمة إنتاج حديثة تضمن تحقيق أفضل نتائج ممكنة من حيث الدقة والثبات في جودة المنتج



products

1- silica sand

Al-Dogome Sand Industry Company is keen to select high-purity silica sand, then we sort and classify it into sizes according to uses and also according to the customer's request, then we pack it in bags or by blocks or trucks.



2- silica sand powder

Al-Dogome Sand Industrial Company is committed to selecting the purest and highest-quality types of silica in the region. The grinding process is carried out using the best European technologies to produce high-purity silica sand powder, which is then sorted by particle size using an air classification system for sizes ranging from 25 to 150 microns, which is then packaged in bags or in bulk, as requested by the customer.

Size chart

American size (grains)	micron size
100	150
140	100
200	75
230	63
325	45
500	25



منتجاتنا

بودرة رمل السيليكا

شركة رمال الدغم للصناعة تحرص على اختيار أنقى وأفضل أنواع السيليكا بالمنطقة، وتتم عملية الطحن باستخدام أفضل التقنيات الأوروبية لإنتاج بودرة رمل السيليكا عالية النقاوة ثم فرز المقاسات بنظام تصنيف هوائي لمقاسات تتدرج من ٢٥ إلى ١٥٠ ميكرون، ثم تعبئتها في أكياس أو عن طريق البلاك حسب طلب العميل

جدول المقاسات

مقاس الميكرون	المقاس الأمريكي (جنوب)
١٥٠	١٠٠
١٠٠	١٤٠
٧٥	٢٠٠
٦٣	٢٣٠
٤٥	٣٢٥
٢٥	٥٠٠



رمل السيليكا

شركة رمال الدغم للصناعة تحرص على اختيار رمل السيليكا العالي النقاوة ثم بعد ذلك تقوم بعملية الفرز والتصنيف إلى مقاسات حسب الاستخدامات وكذلك حسب طلب العميل ثم تعبئته في أكياس أو عن طريق البلاك أو الشاحنات



silica material

Expertise in silica sand... and quality in every grain

Silica is a very abundant natural compound Composed of silicon and oxygen (silicon dioxide, SiO_2) It is found in abundance in sand and quartz. It is characterized by its hardness and chemical resistance

and its vital role in supporting the health of skin, hair, and bones in addition to its wide industrial uses in the manufacture of glass, concrete, and insulation materials

مادة السيليكا

الخبرة في رمال السيليكا ... والجودة في كل حبة

مادة السيليكا هي مركب طبيعي شديد الوفرة يتكون من السيليكون والأكسجين (SiO_2 ثنائي أكسيد السيليكون) ويوجد بكثرة في الرمل والكوارتز. تتميز بصلابتها ومقاومتها الكيميائية ودورها الحيوي في دعم صحة البشرة والشعر والعظام

بالإضافة إلى استخداماتها الصناعية الواسعة في صناعة الزجاج، والخرسانة والمواد العازلة





استخدامات السيليكا

Uses of silica

المسابك والبناء
Foundries and Construction



الدهانات والبلاستيك
Paints and Plastics



الزجاج والسيراميك
Glass and Ceramics



مضاد للرغوة
ومعدل للعجين
Anti-foaming agent
and dough conditioner



ترشيح المياه
و لزوجة المشروبات
Water Filtration
and Beverage Viscosity



مضافات غذائية
مضادة للتكتل
Food Additives
Anti-caking Agents



المواد اللاصقة
وأحبار الطباعة
ومستحضرات التجميل
Adhesives
and printing inks
and cosmetics



علف الحيوانات وصناعة
المواد الكيميائية الزراعية
Animal Feed and the
Agricultural Chemicals
Industry



سواغ (Excipient)
في الأدوية والفيتامينات
Excipients in Medicines
and Vitamins





Control and Quality

In the Quality and Standards Department, Al-Dogome Sand Industry Company aims to achieve the highest possible quality by providing qualified technical personnel, using advanced analytical equipment and precise scientific methods, and reaching the final product, starting from the selection of raw materials, while obtaining accredited certificates.

Quality Management System
ISO 9001:2015

Environmental Management System
ISO 14001:2015

Occupational Health and Safety
ISO 45001:2018



الرقابة والجودة

تهدف شركة رمال الدغم للصناعة في قسم الجودة والتنوعية للحصول على أعلى جودة ممكنة عن طريق توفير كوادر فنية مؤهلة واستخدام أجهزة تحليل متقدمة وأساليب علمية دقيقة وحتى الوصول إلى المنتج النهائي بدءاً من اختيار المادة الخام مع حصولنا على الشهادات المعتمدة



contact us

☎ 0505211996 - ☎ 0500027259

📍 Factory: Al-Kharj Industrial City – Al-Kharj

📍 Administration: Exit 18 – Riyadh

🌐 <https://dogmsand.com.sa/>

✉ info@dogmsand.com.sa